

精油包裝轉換

Essential Oils Packaging Transition

Over the next 3-4 years all of our essential oils in the 5 mL and 15 mL size will slowly transition to the new orifice reducer and cap.

在接下來的 3-4 年裡，我們所有 5 mL 和 15 mL 規格的精油都將慢慢過渡到新的節流器和瓶蓋

<p>Cap and Orifice Change: 新舊瓶蓋和節流器的不同：</p>	<p>The new cap makes our bottles slightly taller than they used to be. 新瓶蓋令樽身比舊有版本略為高一點：</p>								
<table border="1"> <thead> <tr> <th data-bbox="304 860 485 931">Older</th> <th data-bbox="491 860 687 931">Newer</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td data-bbox="304 936 485 1151"></td> <td data-bbox="491 936 687 1151"></td> </tr> <tr> <td data-bbox="304 1155 485 1330"></td> <td data-bbox="491 1155 687 1330"></td> </tr> <tr> <td data-bbox="304 1335 485 1525"></td> <td data-bbox="491 1335 687 1525"></td> </tr> </tbody> </table>	Older	Newer							
Older	Newer								
									
									
									

What is the purpose of the new essential oil cap and orifice reducer? (Global)

The new essential oil bottle orifice reducer and cap allow for an increase in drop-rate consistency. The new orifice was also developed to prevent leakage and decrease evaporation by up to 30%. This new orifice will also allow us to distinguish our essential oils apart from the fakes.

新的精油瓶蓋和內塞孔口的目的是什麼？（全球）新的精油瓶內塞孔口和瓶蓋可以提高掉落率的一致性。新孔口還被開發用於防止洩漏並減少高達 30% 的蒸發。這個新的孔口還將使我們能夠區分我們的精油和假貨。

dōTERRA Hong Kong Ltd.

香港九龍尖沙咀廣東道 33 號中港城 3 座 10 樓 | 客戶服務熱線 Hotline: +852 3197 6699 | 電子郵件 Email: hongkongservice@doterra.com
10/F, Tower 3, China Hong Kong City, 33 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong